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Ik begrijp dat er signalen zijn die ook opgeschaald gaan worden naar de Psg. EB beide mij zojuist, evenals [IEE
vanuit PDC19.

1. Er loopt een discussie inzake de lijn testen. BE enkt dat hier escalatie gaat plaatsvinden (Psg). Ik denk dat het goed is

dat ik mijn gedachten en informatie met jullie deel, mochten jullie benaderd worden. De vreemde mailwisseling lijkt daarin

de opmaat. Het gaat om de vraag in hoeverre we als overheid de ICT gaan regisseren of inkopen om testbewijzen af te

kunnen geven. Of we het genereren van het testbewijs als overheidstaak zien. Hoe gaan we komen van een testresultaat

naar een testbewijs.

Hierbij is er in ieder geval onenigheid over de vragen:

-  Gaat VWS een opdracht geven aan een private partij voor de realiseren van testbewijzen, discussie BV testen

(aanbestedingsrechtelijk, maar ook het beroepsgeheim, de gegevensverwerking en het onder verantwoordelijkheid van

VWS brengen van de medische gegevens).
- Het gebruiken van testresultaten van private partijen waarvoor beroepsgeheim doorbroken wordt. Die partijen moeten

immers het testresultaat verstrekken om er een bewijs van te kunnen maken. Er is geen grondslag voor.

- Er is onvoldoende in beeld hoe dit IT technisch wordt ingericht.
- Er wordt onvoldoende nagedacht over gevolgen( beroepsgeheim, grondslag/persoonsgegevens, taak minister etc.).

2. lk heb het signaal nogmaals afgegeven dat we vooralsnog moeten proberen geen extra gegevensverwerking onder

verantwoordelijkheid van VWS dan wel GGD'n te realiseren. Dus geen centrale database, geen incorporatie van private

uitslagen etc. Volgens mij zijn nu wel enkele uitgangspunten opgenomen in de nota die naar de minister gaat, maar hoe

het proces verder gaat is nog wat ongewis.

Groeten,


